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Arkadiusz Piasecki

Radny Rady Mlasta

dr MarekWojtkowski

Preqfdefi Mi*ta tlftoclawek

Interpelacja

w sprawie nepralrrY nawierzchni chodnika wzdfui budynkdw wielorodzinnych przy ullcy Fredry 2,

4'5,8it0

Szanowny Panie Prerydencie,

OtrrymuJqc licene zapytania od Miesrkafic6w pragne Jako radny Rady Miasta Wtoclawek zfoiyd
interpelacjq dotyelcq moitiwofci remontu i naprawy nawierrchnichodnika na urysoko$ci
budynk6w wielorodrinnych pny ulicy Fredry 2,4,6,9 i 10.

Chodnik iest iui bardzo rasfuiony i potrrebufe remontu i odnonry,

Z powaianiem

fi i)*r-^d, o * i"':i ore ,.d,"


